
Ref. fra bestyrelsesmøde den 5. december 2022 kl. 18.00, hos Christina 
Mødt: Christina, Iben, Gitte, Mie og Helle Afbud: Linda 
Ref. Helle 
 
 

Emne Referat Ansvar 
Budget, herunder stigning i el og 
hvis vi kan nå at se ind i 2023, 
kunne det måske også være en 
god ide. v/Christina og Iben 
 

El: oktober regningen ligger på 16.500. Samme tid 
sidste år lå vi på 8.700. Så vi må forvente en 
stigning for året som i 2021 hed 66.717. pt har vi 
brugt for ca. 58.000 og vi mangler stadig 3 
måneder. Vi har lavet de tiltage vi pt. har kunnet. 
Varme og div. køleskabe i det store ridehus er 
slukket. Sensor i det lille ridehus er sat ned til 
ganske få min efter at ridehuset er tomt og vi har 
bedt el. Firmaet se på lyset i den lille rytterstue 
som lever lidt sit eget liv ift. sensor. Vi har indtil 
videre haft en mindre indtægt på ridehuskort i 
2022 på ca. 41.000, altså ca. 8-10%. Bla. fordi der 
ikke har været/fuld udlejet på gården. Dette er 
dog ved at være udlignet ved udlejning. Og så er 
der et stort fald i ridehuskort ude fra. 
 

Christina/Iben 
og alle 

Kommende generalforsamling, 
valg og ønske om genvalg v/alle 

På valg i 2023 er Gitte, Linda og Christina. 
1. supp er Marlene, Christina hører om hun 

er interesseret i forsat at stille op 
2. Begge rev. er på valg 

Vi følger op til næste møde. 

Christina ift. 
Marlene 

Årsregnskab og revision 
v/Christina 
 

Christina holder møde med vores rev. Tina og 
Helle. 
Iben tager kontakt til vores ekstern rev. får navn 
og nr. af Christina 

Christina og 
Iben 

Makeover af den store rytterstue 
v/Linda 

I Lindas fravær besluttede vi at få et nyt tilbud til 
maling af rytterstuen incl. loft. Tilbuddet sidste år 
hed ca. 36.000. 
Vi skal lige have talt farver, idet du Linda havde 
nogle ideer. 
Mie hører Martin 

Mie 

Rengøring af det gamle 
regnerum v/Linda 

Udsat til næste møde, medmindre nogle får lyst. alle 

Spejle til det lille ridehus Mie havde fået en godt tilbud som vi nikkede til. 
Mie går videre. 

Mie 

Julefrokost Iben vil finde dato og sted til os i jan-feb 2023 Iben 
Medlemskab når vi nærmer os 
nyt år. Skal vi se på diff. betaling. 
evt. pr. måned når vi når langt 
hen i året. v/Helle 
 

Når vi når 1/10 i et år, er det halv pris på 
medlemskab 
Vi talte om stævnemedlemsskab, i forhold til at få 
lidt medlemmer som alene har brug for en klub at 
starte for, her satte vi også prisen til 250,00 
Helle følger op på spring om onsdagen 

Helle 



Velkomstbrev v/Linda Jeg får materialet fra Linda og retter til og sender 
ud til alle til godkendelse 

Helle 

Championatsliste 2022 v/Helle Vi kører samme regler som tidligere her i 2022 og 
så bliver de ændret her fra 2023. 
Jeg sender regler ud til alle vi fasebook og 
opfordre til at melde resultater ind. 

Helle 

 


